
REFERAT 

Boligselskabet Fjordparken 

Afdeling Lindeparken   Fynsvej – Vendsysselvej – Lindevænget (2-3-4) 

Afdelingsbestyrelsesmøde afholdt den. 11 november 2021 

Referat godkendt inden udsendelse. 

Jimmy Frisenberg JF Formand jimmy@frisenberg.nu

Annabelle Saabye AS Næstformand

Charlotte Madsen CM

Erik Christensen EC Afbud

Lone Andersen LA

Elmir Sudar ES Suppleant Afbud

Michael B. Nielsen MN Suppleant  

1. Velkomst 
Formanden bød velkommen. 

2. Orientering fra formanden. 

Den nye skulptur: ”Tilbage til Naturen” er blevet opstillet, desværre ikke helt der hvor 

bestyrelsen gerne ville have den til at stå. 

3. Meddelelser fra administrationen. V/Anita Ulrik Sørensen 

Direktøren orienterede om bestyrelsens rettigheder og pligter, samt om fratrædelser og 

nyansatte Ejendomsfunktionærer Martin og Jimmi, bestyrelsen byder de 2 nyansatte 

velkommen. 

4. Indkommende forslag 

Intet 

5. Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 

CM Fortalte om hvor langt man var kommet om evt. opstart af en Multikulturel forening i 

kælderen ved Oasen. Der skal være et vis antal medlemmer og der vil være en 

egenbetaling hvis det lykkes med at få startet en forening, men det er stadig meget 

usikkert om det kan lade sig gøre. 

6. Eventuelt 

Intet. 

7. Dato for næste møde (Juletræsfest møde) 

6 december 2021 kl. 17.30 

                       

Vi håber at vi i år kan afholde juletræsfest, så sæt kryds i                       

kalenderen den 12. december. 

 

       Jimmy Frisenberg 

       Formand 


